
Referat af skolebestyrelsesmøde Islands Brygge den 20. november 2024 

 

Tilstede: Morten (lær. repræsentant), Radovan (pæd. repræsentant), Peter (KKFO leder), Lisbet 
(udskolingsleder), Thomas (SB for-person), Birte (forældrerepræsentant), Kristina 
(forældrerepræsentant) og Rasmus (skoleleder) 

  

Hermed fremsendes et par af de perspektiver vi drøftede på det ordinære skolebestyrelsesmøde på 
Skolen på Islands Brygge den 20.11.24  

  

- Vi samlede på de fælles drøftelser i skolebestyrelserne på baggrund af fagdirektør, Gitte Lohses 
oplæg 

- Rasmus sender oplæg til ferieplanen for skoleåret 2025/2026 som skal godkendes i skolebestyrelsen 
inden indeværende kalenderårs udgang 

- Vi talte om hvor KFS er pt i forhold til at arbejde med mangfoldige børnefællesskaber og 
specialanalysen 

- VI talte om dagsorden til kommende skolebestyrelsesmødet d. 17.12.24. Her skal vi bl.a. drøfte: 
Timebanken, frihedsgrader, UUV tid, pauser og  ferieplan for det kommende skoleår  

- Rasmus gjorde opmærksom på, at skolebestyrelsen skal udarbejde et høringssvar til høring om 
forlængelse af fælles skoledistrikt i Ørestad med frist 21.11.24. 

- Rasmus orienterede om kort status i forhold til Fælledby og KFS på ØB 202 

- Vi talte om faglige nedslag fra skolen på bestyrelsesmøderne bl.a. trivsel, DSA undervisning og 
ressource-centerets arbejde mm. 

- Vi drøftede den videre proces for revidering af skolens mobilpolitik  

  

Næste bestyrelsesmøde er d. 17.12.24 kl. 17-19:30 på KFS  

  

 


